
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 634 af 11. juni 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra (MFU) Pernille Skipper (EL).  

 

 

Morten Østergaard 

/ Kiann Stenkjær Hein 
  

26. juni 2014 
J.nr. 14-3286117 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 634
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad har provenuet for SKAT været af advokat Boris Frederiksens arbejde? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”SKAT har ingen IT-systemunderstøttelse, som kan udsøge oplysninger til besvarelse af 

spørgsmålet. Besvarelse af spørgsmålet vil kræve betydelige manuelle ressourcer til gen-

nemgang af samtlige sager. Der henvises i øvrigt til besvarelse af spørgsmål 633 af 11. juni 

2014 (alm. del).” 
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